
Elevråd 20.02.2025  

Tid og sted: Kaffehøla kl 1040.  

Til stede: alle klassetrinn fra 4.-10.trinn var tilstede og elevrådskontakt Ingrid (ref) 
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1. Informasjon fra fritidskoordinator 

Elevrådet har hatt besøk av fritidskoordinator, Marie Louise Kack, i kommunen. Hun 
informerer at hun jobber i et prosjekt i 40% stilling, hvor hun jobber med aktivitet og 
fritidstilbud til barn og unge i Saltdal. 

Hun informer om de ulike tilbudene: Møteplassen på Rognan for ungdomsskoleelever, 
Juniorklubb på Rognan, Åpen hall i SKS arena for både mellomtrinnet og 
ungdomstrinnet, gratistilbud på Feel 24 for ungdom (13-18 år), mer informasjon 
kommer.  

Transport til Rognan har vært positivt i forhold til å kunne dra på møteplassen for 
ungdommene. 

Fritidskoordinator ønsker å vite hva barn og ungdom på ønsker av fritidstilbud og 
innhold i dem. 

Elevrådsrepresentantene snakker om dette i sine klasser og gir tilbakemelding til 
elevrådskontakt. 

2. Gjennomgang av saker fra siste elevråd, 20.01.24 

Saker som må følges opp videre;  

- Det vil ikke bli gjort endringer i timeplan knyttet til gym/svømming dette 
skoleåret. 

- ønsker om slalåm tur, skitur og fisketur (7.trinn) 
- Nye stoler på ungdomstrinnet 
- Flytting av vannautomat opp til ungdomstrinnet. 
- Skolen kjøper inn til felles kos siste skoledag /godteri og brus siste skoledag 
- Slalåmtur u.trinnet, hvor? 

 



3. Saker fra klassene 
- 4.trinn: Ønsker at fotballbanen på småtrinnet blir sandet når det er glatt 
- 5.trinn: Ønsker: mer praktisk og fysisk undervisning 

samme friminutt som 1-4 trinnet 
 kunstgress på baksiden 
mer utstyr/ leker ute under fysisk aktivitet øktene 

-  6.trinn: Ønsker: å male/pusse opp klasserommet 
PC ledninger ønskes flyttet ned til gulvet 
Miljøvennlig vaskemiddel på skolekjøkkenet 
Snurrelekeapparat ute i skolegården 
Høytaler ute i friminuttene 
Måke fotballbingen 
Flere turer utenfor skole 
Slalåmtur 
Reparasjon av taket i klasserommet 
Jentene på ungdomstrinnet sminker får speil oppe, så deikke står på 

 toalettene  for å sminke seg 
- 7.trinn: ønsker skitur / slalåmtur 
- 8.trinn; syns at FAU blir blandet inn i saker som gjelder ungdomstrinnet, der 

FAU har representanter fra 1.-10.trinn, eks. Det å dra på butikk. 
Ønsker mer involvering i prioriteringer av hvor turer skal gå osv. 

- Hele ungdomstrinnet er samlet rundt at de ønsker å dra til Jackvik på slalåm 
tur, og de vil ha en grundig begrunnelse dersom dette ikke er aktuelt. 

 

4. Orientering om arbeidet med uteområdet ved skolen- utsettes til neste møte 

 

5. Eventuelt 

Elevundersøkelsen 

Ut fra resultatene i elevundersøkelsen jobber skolen videre med: 

Småtrinnet har fokus på klassemiljø. Det å være tydelige voksne. Gi elevene konkrete 
tilbakemeldinger. Det er viktig å gi positive tilbakemeldinger når elevene gjør noe bra. 
Jobbe med overgangen fra 4. til 5.trinn. Snakke med elevene om hva som er vanlig 
folkeskikk, samt at elevene skal respektere hverandre og de voksne, alle voksne. 

Mellomtrinnet har søkelys på klassemiljø, arbeidsro og følge opp den enkelte elev. 

Ungdomstrinnet har fokus på vurdering av læring og elevmedvirkning. Gi elevene 
konkrete tilbakemeldinger. Bruke vurderingskriterier. 



 


